

**Deutsch-Amerikanische
Juristen Vereinigung e.V. (DAJV)**
<http://www.dajv.de/>



Assessorin Susanne Flimm
Geschäftsführerin
Postfach 20 04 42
53134 Bonn
Tel.: 02 28 / 36 13 76
Fax: 02 28 / 35 79 72
E-mail: mail@dajv.de

Zentralvorstände Frankfurt (Main)

Dr. Joachim Rosengarten
E-Mail: joachim.rosengarten@hengeler.com

Prof. Dr. Joachim Zekoll
E-Mail: j.zekoll@jur.uni-frankfurt.de

Regionalvorstand Heidelberg

Professor Dr. Winfried Brugger
E-Mail: bruggerw@jurs.uni-heidelberg.de

Regionalvorstände Stuttgart

Dr. Stephan Wilske
E-Mail: Stephan.wilske@gleiss-law.com

Regionalvorstand Freiburg

Professor Dr. Rolf Stürner
E-Mail: izpr1@uni-freiburg.de

Regionalvorstand Mannheim

Professor Dr. Carsten Otte, M.C.J.
E-Mail: kaotte@uni-mannheim.de

Regionalvorstand Trier

Prof. Dr. Jan von Hein
E-Mail: vonhein@uni-trier.de

Kai Graf von der Recke, LL.M.
E-Mail: kr@haver-mailaender.de

Die DAJV wurde im Frühjahr 1975 in Bonn gegründet und hat mittlerweile fast 4.000 Mitglieder. Ziel der DAJV ist es, das durch Studium, Praktikum, Wahltag oder Beruf geweckte Interesse am Recht der USA zu fördern und zu vertiefen. Deutschen Juristen will die DAJV Gelegenheit zum Austausch und zur Fortentwicklung ihrer USA-Erfahrungen bieten, amerikanischen Juristen den Zugang zur deutschen Rechtswelt erleichtern. Für Interessenten am amerikanischen Recht und an einem Studium in den USA gibt die DAJV verschiedene Publikationen heraus. Die DAJV unterstützt und fördert USA-Aufenthalte von Studenten und Referendaren

In 1975 the DAJV was founded in Bonn, and counts about 4,000 members today. The goal of the DAJV is to encourage and inform those people who are, due to their studies, internships, or jobs, interested in U.S. law. The organization wants to give German lawyers the opportunity of taking part in an exchange or of experiencing the U.S.A. further, and it wants to provide American lawyers with easier access to the German world of law. For those who are either interested in American law or in studying in the United States, the DAJV offers diverse publications. In particular, we recommend the DAJV-Newsletter, with four issues per annum. The DAJV promotes and funds exchange programs to the United States, both for students and articulated clerks (Referendare).